

FUJITSU FRONTECH (SHANGHAI) LIMITED

Environmental Policy

We, FUJITSU FRONTECH (SHANGHAI) LIMITED, is composed of the business such as sale of airline printers and bill dispensing units, technology service, repair service of bill dispensing units, sale of electronic displays for airport, and delivery of installation & construction and technology service. Based on our basic philosophy “Continually improve, and establish green company”, we prevent environmental pollution and continually improve, following the results of the environmental evaluation for our activities, products and service.

We precisely recognize the environmental impacts of our activities, products and service, and keep in our mind, compliance with legal and the other requirements.

1. By following the results of the environmental evaluation related to our activities, products and service, we prevent environmental pollution and continually improve.
2. We precisely recognize the environmental impacts of our activities, products and service, and keep in our mind, compliance with legal and the other requirements.
3. We positively participate in environmental activities, and keep the harmonization with our community and society.
4. We implement environmental activities such as environmental training so that we can understand this environmental policy and help to fulfil it. In order to realize this policy, we establish environmental objectives and targets so that all employees will make efforts for environmental protection.

Chinese

富士通先端科技（上海）有限公司，作为航空用打印机、现金处理模块的销售、技术服务、现金处理模块的维修服务、机场显示屏及相关产品的销售、工程安装以及技术服务的提供商，把“持续改进，营造绿色企业”作为基本理念，根据本公司活动、产品及服务相关的环境影响评价结果，采取预防环境污染的措施并持续改善。

准确认识本公司的活动、产品及服务对环境的影响，自觉遵守环境相关法规规定以及其他要求事项。

1. 根据本公司活动、产品及服务相关的环境影响评价结果，采取预防环境污染的措施并持续改善。
2. 准确认识本公司的活动、产品及服务对环境的影响，自觉遵守环境相关法规规定以及其他要求事项。
3. 积极参加环境方面的有关活动，与区域和社会相关方保持协调。
4. 在公司内部实施环境教育等活动，使全体工作人员都能理解环境方针并协助环境方针的贯彻和实施。为实现本公司环境方针，设定的环境目标·指标，从包括本公司及相关组织在内的每个员工开始为保护环境而努力。